# 長榮大學永續發展國際學士學位學程

### 「學術獎補助學金申請規定」

## **IPSD** Administration Direction for Academic Subsidy Application

108.06.27 107學年度第四次學程事務會議審議通過 June 27th,2019: Approval upon 2018 academic year fourth administration meeting 112.05.31 111學年度第2學期第2次學程事務會議審議通過 May 31th,2023: Approval upon 2022-23 academic year 2<sup>nd</sup>-semester 2<sup>nd</sup> IPSD Committee meeting 112.09.27 112學年度第1學期第1次學程事務會議修正通過 September 27, 2023: Amendment approved by 2023-24 academic year 1st-semester 1<sup>st</sup> IPSD Committee meeting

- 第一條 本學程為鼓勵學生參與學術性活動及提升研究風氣,特訂本學術獎補助學金申請規 定。
- Article 1 The "IPSD Administration Direction for academic subsidy application" is formulated to encourage students to participate in academic activities and to do research.
  - 第二條 本學程學生得依本規定申請下列獎補助:
    - 一、學術性活動:參加校內外之學術競賽(不含運動競技)、展演、研討會發表等。
      所參與之學術性活動需明確定有參加辦法及評審標準。
    - 二、申請及獲得國科會大專生專題研究計畫。
    - 三、參與本學程教師之研究,表現優良經教師推薦者。
- Article 2 The IPSD students are eligible for applying academic subsidy according to the following principles:
  - 1. Academic activity: Participate in academic competitions on and off campus (excluding sports competitions), exhibitions and performances, seminar presentations, etc, clear information on the participation method and standard of criteria review is the required documents for the application.
  - 2. Apply and obtain the NSTC Research project grant.

3. Participating in research with IPSD professors, perform well and be recommended by the professor.

### 第三條 獎補助原則如下,每位學生每學年可請領之金額以新台幣10,000元為上限:

Article 3 The principles for the subsidies are as follows, <u>the annual limit on the amount that</u>

符合條件	獎補助內容
Criteria	The subsidy content
第二條第一款	補助報名費及交通費,每一申請案每年補
Article 2, paragraph 1	助國內最高3,000元,國外10,000元
	A subsidy on registration fees and
	transportation fees, each domestic
	application is subsidized up to 3,000 NTD,
	International applications up to 10,000 NTD.

#### each student can apply for is 10,000 NTD.

第二條第二款	申請案經學校正式授理並送出至國科會審
Article 2, paragraph 2	查者,每案獎勵500元,申請案獲 <u>國科會</u>
	補助者,每案再獎勵1000元。
	If the application is formally approved by the
	university and submitted to the "National
	Science and Technology Council" for
	examination, the reward for each case is 500
	NTD; if the application is granted subsidy
	from the"National Science and Technology
	Council", the reward for each case is 1,000
	NTD.
第二條第三款	每案最高獎勵1000元。
Article 2, paragraph 3	The maximum amount for each case is 1000
	NTD.

- 第四條 申請及審查方式: 申請以學生確定獲獎後之三個月內檢附申請表向學程提出申請,本案採隨到隨審 方式辦理。
- Article 4 Application and review methods: The application shall be submitted to the IPSD with an application form within three months after the award has been confirmed by the student, the cases will be processed on a case-by-case basis.
- 第五條 本規定之經費來源為學程之外部捐款。
- Article 5 The source of funding for the IPSD Administration Direction for academic subsidy comes from external donations

第六條 本規定經學程事務會議審議通過後公告實施,修正時亦同。

Article 6 Any modifications from the "IPSD Administration Direction for academic subsidy" approved by the IPSD Affair meeting will be announced for implementation.